



Årsstämma protokoll Svenska Dart Förbundet 2021-05-15

Plats: Digitalt på Bohusgården Uddevalla och runt om i Sverige

Närvarande

Från förbundsstyrelsen: Camilla Rehnlund, Maggan Ersson, Sibyl Lindgren, Linus Vågberg och Janne Hedström

Föreningar som lämnat fullmakt samt närvarande föreningar:

68 av 137 föreningar var närvarande dessa utgjorde 138 röster av 250. Samt 5 st åhörare Andreas Edfeldt, Stefan Thuresson, Frank Arkbo, Mikael Rehnlund och Krister Norberg. Magnus Karlsson deltog som representant för valberedningen.

§ 1. Upprop samt fastställande av röstlängd för mötet.

Camilla Rehnlund hälsade de närvarande föreningarna välkomna och tackade dem alla för att de valt att delta i denna digitala årsstämma. Under rådande omständigheter är vi glada att vi kunnat få till detta möte. Camilla började mötet med en tyst minut för de som lämnat oss under året. Upprop företogs av Sibyl. Röstlängden fastställdes till 138 röster av 250

§ 2. Fastställande av föredragningslista för mötet.

Mötet beslöt att fastställa föredragningslistan

§ 3. Fråga om mötet är behörigen utlyst.

Camilla Rehnlund frågade om mötet kunde anses behörigen utlyst då det har utlysts på hemsidan och skickats till alla specialdistriktsförbund och alla föreningar? Mötet beslöt att det var behörigt utlyst.

§ 4. Val av ordförande för mötet.

Mötet föreslog Janne Hedström som valdes till mötesordförande. Det blev en omflyttning på Janne och Camilla. Janne tackade för förtroendet och började med att informera om hur röstningen skulle gå till.

§ 5. Val av sekreterare för mötet.

Till sekreterare för mötet valdes Sibyl Lindgren som tackade för förtroendet.

§ 6. Val av två protokollsjusterare att jämte mötesordförande justera mötesprotokoll, samt erforderligt antal rösträknare.

Till att jämte ordföranden justera årsmöteshandlingarna valdes Ulrika Hellström Olsson och Monica Spännar. Dessa valdes även till att vara rösträknare vid eventuella omröstningar.



§ 7. Behandling av verksamhetsredovisning och årsbokslut.

Ni har fått alla handlingar till er och om ni haft några synpunkter eller frågor, skulle dessa ställas via mail så att vi kunde förbereda mötet på dessa. Vi har inte fått in några synpunkter eller frågor. Mötet beslöt att lägga verksamhetsberättelserna till handlingarna.

Årsredovisningen presenterades. Mötet beslöt att lägga denna till handlingarna.

§ 8. Behandling av revisorernas berättelse för verksamhetsåret.

Bo Jansson, suppleant till medlemsrevisorn, läste upp valda delar av revisionsberättelsen. Mötet beslöt att lägga denna till handlingarna.

§ 9. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning för det gångna året.

Mötet beslöt att följa rekommendationen från revisorerna att bevilja ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen för det gångna räkenskapsåret.

§ 10. Behandling av förslag till verksamhetsinriktning och ekonomisk plan för kommande period och av styrelsens förslag och motioner som getts in i den ordning som sägs i §22.

Behandling av förslag till verksamhetsplan och ekonomisk plan.

Verksamhetsinriktning som förbundsstyrelsen lagt fram för kommande verksamhetsår presenterades. Magnus Karlsson saknade TK/SK-planen och tycker att denna bör läggas till i verksamhetsplanen. Vi vet inte hur verksamheten ser ut framåt och ville inte göra för stora planer. I TK/SK-gruppen ingår alla specialdistriktsförbund och dessa arbetar tillsammans.

Budgeten för nästa verksamhetsår. Kom några frågor:

Kan vi använda balanserad vinst till vad som helst? Ja, i princip utom de örönmärkta pengarna som vi får av RF.

Är det helt klart att vi måste betala tillbaka juniorpengarna? De medel vi fick för 2020 fick vi under rådande omständigheter ta med oss in i 2021. Dessa måste vi göra av med annars ska de betalas tillbaka. De nya medel som vi får 2021 kan flyttas till 2022. Då allt är lite osäkert, vet vi inte hur RF ser på detta.

I budgeten saknas det avsättning för marknadsföring och avsättningen till verksamhetsutveckling borde vara större.

Förslag om avsättning till marknadsföring 75000:- och ökning av verksamhetsutveckling med 100000:-

Handwritten signatures and initials:
A large blue checkmark.
A signature that appears to be "Mone".
A signature that appears to be "UHO".
A signature that appears to be "se".



Skrivelser:

1 Motion omskrivning Kapitel 2 förbundsstämma §17 i stadgarna

FS yrkar på bifall. Blev lite olika diskussioner för och emot. Efter omröstning blev det 78 för bifall. Motionen befanns bifallen. Reserverade sig mot beslutet: Ted Starkås, Mikael Berg samt Leif Karlsson
Se notering

2 Motion om återinförande av prova på licens

FS yrkar på avslag. Det fungerar inte i IOL, och enligt GDPR får man bara spara uppgifter i 24 månader. Blev lite olika diskussioner och förslag. Specialdistriktförbunden kan sponsra med detta själv. Efter omröstning blev det 77 för avslag. Motionen befanns avslagen.
Mikael Berg reserverade sig mot beslutet.

3 Motion angående licensavgiften 2021/22

FS yrkar på avslag. FS har redan tagit beslut om detta och det finns med i budgeten.
Mötet gick på FS linje.

4 Motion angående medlemstidningen Dart News

FS yrkar på avslag. I denna digitala värld blir det tyvärr gamla nyheter i tidningen. Det behövs att någon skickar in material. Förslag att detta skickas på remiss till ordförandekonferensen att arbeta med. Motionen befanns avslagen med 93 röster och med tillägget att den skickas vidare till ordförandekonferensen. Mikael Berg reserverade sig mot beslutet.

5 Motion angående lagavgifter för riksseriespel 2021/2022

FS yrkar på avslag, detta är redan hanterat av TK/SK-gruppen. Mötet gick på FS linje.

6 Motion angående digitalisering av dartspelet

FS yrkar på avslag, kostnaden blir väldigt hög. TK/SK-gruppen undersöker redan detta. Förslag att motionsställaren tar bort att-satsen: "Att upphandla och anpassa denna tjänst så att dardistrikten kan ansluta sig till tjänsten, när så önskas." Helt ok enligt motionsställaren att ta bort detta. Motionen bifalles med den ändringen och hänskjuts till TK/SK-gruppen att undersöka.

7 Motion om att tillåta konsumtion på SM

FS yrkar på avslag, ordförandekonferensen har tagit beslut om att inte tillåta konsumtion på SM och TK/SK-gruppen har kommit fram till samma sak. Vi är en sport och måste anpassa oss efter RF och verksamheten som finns i Sverige.

Lite olika kommentarer, tycker inte att ordförandekonferensen kan ta detta beslut. Detta är inte förankrat hos spelarna, och tycker att våra elitspelare inte tävlar på samma villkor. Motionen befanns avslagen med 90 röster.

Spikkastarna DK la ner sin röst.

Följande reserverade sig:

Mikael Berg, Richard Hagel, Ronnie Brattfalk, Konrad Hyltén, Elsely Johnsson, Daniel Nelson-Tomasic, Veronica Årebrand, Hans Johansson och Ted Starkås.

Se notering

8 Motion om prispengar på SM

FS förslår att denna hanteras av TK/SK-gruppen då det är en tävlingsfråga. Förslag var att ändra i motionen, ta bort att anmälningsavgifterna används till prispengar, detta ville dock inte motionsställaren. Det blev bifall på motionen med 102 röster och den hänskjuts till TK/SK-gruppen.

9 Motion om tillägg till § 9 i stadgarna

FS yrkar på bifall. Det blev bifall på motionen.

10 Motion om tillägg till § 19 i stadgarna

FS drog tillbaka motionen.

Handwritten notes and signatures: "2140" and "None" with a signature.



11 Motion om tillägg till § 25 i stadgarna

FS yrkar på bifall men då stryks också raden "valberedningen ska tillfråga sittande styrelseledamot"
Mötet beslöt att bifalla motionen med denna ändring.

12 Motion om ändring av § 16 i stadgarna

FS yrkar på bifall. Mötet beslöt att bifalla motionen.

13 Motion om tillägg till § 21

FS yrkar på bifall. Då vi nu behöver välja en disciplinnämnd behöver vi lägga till denna punkt på föredragningslistan. Mötet beslöt att bifalla motionen.

14 Skrivelse om licensavgifter och lagavgifter

FS yrkar på avslag, detta är redan avhandlat. Skrivelsen befanns avslagen.

15 Skrivelse dagordningspunkt på SvDF:s årsmöte 2021

Denna drogs tillbaka av Magnus Karlsson

16 Skrivelse dagordningspunkt om arvodebeslut

FS yrkar på avslag. Under pandemin har styrelsen arbetat mer än vanligt, det har varit snabba beslut och mycket information att ta del av. Mötet beslöt att avslå skrivelsen.

17 Skrivelse angående fastställning av arvoden.

Mötet beslöt att bifalla skrivelsen.

§ 11. Val på två år av förbundsordförande tillika styrelsens ordförande.

Janne lämnade ordet till Magnus Karlsson från valberedningen. Valberedningens förslag var Camilla Rehlund. Det kom upp ytterligare ett förslag, Ted Starkås. Då blev det sluten omröstning. Camilla fick 101 röster och Ted 34 röster. 3 röster var blanka. Mötet valde Camilla Rehlund till ordförande för en tid av 2 år.

§ 12. Val på två år av vice ordförande.

Denna punkt utgick då vice ordförande är vald till 2022

§ 13. Val på två år av kassör.

Denna punkt utgick då kassör är vald till 2022

§ 14. Val på två år av två övriga styrelseledamöter vilka bör företräda två olika Specialdistriktsförbund (dessa väljs växelvis varje år)

Här är det val av 1 st ledamot, eftersom de avgår växelvis. Valberedningens förslag var Sibyl Lindgren. Det fanns inga fler förslag, mötet valde Sibyl Lindgren till ledamot för en tid av 2 år.

Handwritten signatures:
J
Mone
SC
UHO



§ 15. Val på två av fyra suppleanter vilka bör företräda fyra olika Specialdistriktsförbund (dessa väljes två stycken växelvis varje år)

Valberedningens förslag var Ulrika Hellström Olsson och Monica Spännar. Mötet valde Ulrika Hellström Olsson och Monica Spännar till suppleanter för en tid av två år.

§ 16. Val på två år av auktoriserad revisor.

Valberedningens förslag var Kjell Hedman. Mötet valde Kjell Hedman.

§ 17. Val av medlemsrevisor samt en suppleant för denne (båda för en tid av ett år)

Valberedningens förslag till medlemsrevisor var Andreas Edfeldt. Mötet valde Andreas Edfeldt till medlemsrevisor. Valberedningens förslag till suppleant för medlemsrevisor var Bo Jansson. Det kom upp ytterligare ett förslag Bodil Lyredal. Då valde Bo att ställa sin post till förfogande så blir det lite könsfördelning. Mötet valde Bodil Lyredal till medlemsrevisors suppleant. Båda för en tid av 1 år.

§ 18. Eventuellt fyllnadsval för återstoden av mandatperioden vid funktionärs frånträde.

Fanns inga fyllnadsval.

§ 19 Val av ledamöter till nämnd/kommitté som är utsedd av förbundsstyrelsen.

Här var det val till disciplinnämnden och valberedningens förslag var följande: Jolanta Karlsson som ordförande, Lennart Lindberg, Ronnie Brattfalk, Mathias Jäghagen och Susanne Holmström. Mötet beslöt att välja dessa till disciplinnämnd för en tid av 1 år.

§ 20 Val på ett år av fyra ledamöter i valberedningen vilka bör företräda fyra olika specialdistriktsförbund

Till ledamöter i valberedningen valdes Leif Karlsson, Emelie Kjellberg, Petra Gustafsson och Thomas Nestling.

§ 21. Fastställande av avgifter till Svenska Dartförbundet.

Förbundsstyrelsen lade fram förslaget enligt budget för kommande verksamhetsår. Avgifterna blir således: Föreningsavgift 100:- Licensavgift. 340:- men denna subventioneras med 300:- Licensavgift för juniorer 100:- med en subvention på 80:-

§ 22. Fastställande av verksamhetsplan.

Verksamhetsplan som förbundsstyrelsen presenterade för det kommande verksamhetsåret fastställdes.

§ 23. Fastställande av inkomst- och utgiftsstat (Budget) för nästkommande år.

Budgeten för det kommande verksamhetsåret fastställdes med justeringarna, tillägg 75000:- till marknadsföring och ökning av verksamhetsutveckling med 100000:- Budgeterat utfall blir då minus 1245635:-

Handwritten signatures and initials:
A large signature, possibly "Howe", and initials "UHO" are visible in the bottom right corner.



§ 24. Beslut om val av ombud till Riksidrottsförbundets (RF:s) stämma och erforderligt antal suppleanter.

Hänskjuts till förbundsstyrelsen att utse.

§ 25. Avslutning av förbundsstämma.

Janne tackade deltagarna och önskade den nya förbundsstyrelsen lycka till i sitt kommande arbete. Janne passade även på att tacka Hans Andersson för all teknisk support så att vi kunde genomföra detta möte och även Linus Vågberg som varit i kontakt med alla berörda parter som deltagit i mötet. Camilla tackade för visat förtroende och tyckte att mötet gått väldigt bra. Även Sibyl tackade för visat förtroende. Camilla förklarade mötet för avslutat.

Vid protokollet


Sibyl Lindgren

Mötesordförande:


Janne Hedström

Protokollsjusterare:


Ulrika Hellström Olsson

Protokollsjusterare:


Monica Spännar

Notering:

Vill förtydliga min reservation mot beslutet för motion 1 Omskrivning av Kap 2 §17 i stadgarna. Jag reserverar mig mot beslutet med hänvisning till att en person inte kan ha olika fullmakter. Orsaken till detta är att om en person har fått fullmakt så äger den personen alla röster och kan inte dela upp dessa mellan olika förslag.

Leif Karlsson
Lyktans Dartgång med flera

Hej!

Jag reserverade mig mot motionerna angående fullmaktsförfarandet samt alkohol på som. Här kommer orsakerna:

Fullmakt- Motionären vill ha mer demokrati genom att i förväg bestämma vad den som får en fullmakt ska rösta. I mitt tycke är det helt fel då det på en stämma ofta kommer fram nya infallsvinklar på det som ska röstas om. Så då motverkar vi själva syftet och försämrar demokratin istället. Det jag önskar är att fler deltar på mötet inte färre, om man redan innan säkerställt alla åsikter utan att hört all vinklar så går vi åt fel håll.

Alkohol På SM- motionären vill att SM ska behandlas som övriga riksrankingtävlingar samt riksserien vilket jag helt och hållet håller med om. Den tyngsta tävlingen att vinna har helt förlorat värdet genom att de bästa inte är på plats. Det är fel väg framåt, vi behöver följa vad som händer i världen och anpassa oss efter det. Vi riskerar en ny utbrytning inom svensk dart och att inte dartförbundet kan se det oroar mig djupt.

Mvh Ted Starkås



Bilaga till motion nummer 1 Omskrivning Kapitel 2 Förbundsstämma § 17

När vi skickat in förslag på de nya stadgarna så har RF kommenterat och påpekat att motionen kan tolkas som förhandsröstning som inte godtas inom ideella föreningar inom idrottsrörelsen. Rösträtt ska alltid utövas i realtid. Den anses tveksam ur ett demokratiskt perspektiv. Därav är inte stadgeändringen genomförbar.

För förbundsstyrelsen 2021-06-11



Sibyl Lindgren



Representerade föreningar

Förening	Röster
Asmundtorps Idrottsförening	2
Atlantis Dart Club	2
Belkin Power Dart club	1
Birger Jarl Dart Club	2
Black Arrows Dart Club	2
Bangers and Mash Dart club	1
Born to Dartclub	1
Bumblebess Dart Club	3
Bålsta Bowl Dart Club	3
Carlstad Dart Club	3
City Dart club	3
Colosseum Dartklubb	1
Dalicus Dart club	1
Dartmoor Dart club	2
Dragons Dart Club	2
Doris Dartclub	2
Engelen Dart club	1
Fagersta Skinnberg Dartclub	2
Flamingo Dart club	2
Föreningen Old Bowler Dart T	1
Föreningen Uppsala Dartakademi	2
Gunnebo Dartklubb	2
Hallstaviks Dartklubb	2
Highland Dart club	1
Joker Dart Club	2
Järfälla Dartclub	2
Kalmar city dartförening	2
Kalmar Dart club	2
Kapsylen Dartklubb	2
Kongen Dartklubb	1
Kungsbacka Dartklubb	2
Köpings Dartclub	2
Linköpings Dartklubb	2
Ludvika Dart club	2
Lyktans Dartgång Klubb	1
Löberöd Dartklubb	1
Malmbäcks Dart klubb	1
Motala Dart club	1
Målilla Dart club	3
Mörbylånga Dartklubb	1
Nacka Wermdö Dartklubb	4
Newton Dartclub	3
Nya Pikado Dartförening	3
Ovansiljans Sportklubb	2
Pegasus Dartclub	1
Pennybridge Dart Club	2
Pewter Tankard Dart Club	3
Pullorna DC	1
Rockhangers Dart Club	3
Ronneby dartgille	2
Svalövs dart och ungdomsfören	1

Moue
Ulle *sz*



Simrishamns Dartförening	1
Sirius Dart Club	4
Slaggpilen Dart club	2
Sola Dart Club	2
Solna AIK Dart Club	4
Spikkastarna Dartklubb	4
Steel Tons Dart Club	5
Stockholm Super Dart Club	3
Svartbäckens Dartklubb	2
Södra Dart Sällskapet	1
TRP Dart o Boule Klubb	1
Tuna Dart Club	1
Tyresö Dart Club	3
West Coast Dart Club	3
Vinglande Pilarna Dartklubb	2
X-Parrots Dart Club	2
Älvkarleby Dartklubb	2
<u>Antal röster</u>	<u>138</u>

None
[Handwritten signatures]